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El Gremi d’Àrids de
Catalunya va iniciar, el pas-
sat mes de març, un nou pla

de comunicació integral que
inclou la creació, entre altres ele-
ments, d’una nova identitat visual
corporativa, un Gabinet de
Premsa i una pàgina web com a
eix central de tots aquests canvis.
L’objectiu principal d’aquest pla
de comunicació és aconseguir
una millora de la imatge del sec-
tor de les activitats extractives i
del Gremi d’Àrids de Catalunya
en concret, tant en l’opinió públi-
ca com en l’administració, sobre-
tot la local, per ser aquella que
presenta majors dificultats a l’ho-
ra d’obrir una pedrera.
A través de les diferents actua-
cions del Gabinet de Premsa es
donarà a conèixer la necessitat
dels àrids i del Gremi com a fac-
tors positius per al desenvolupa-
ment i el progrés de la nostra

societat, a més del respecte pel
medi ambient que des de les
empreses s’està duent a terme de
manera efectiva. Aquestes idees i
d’altres actuacions del Gremi
seran transmeses a través de notes
de premsa als mitjans de comuni-
cació, tant especialitzats com
generalistes, però també a través
de l’edició de tríptics, catàlegs d’i-
matge, dossiers de premsa, etc.
que es distribuiran als estands de
les fires, assemblees, jornades i en
les diferents activitats que es
desenvolupin des del Gremi.
P&E Comunicació és l’empresa
encarregada de posar en marxa
tots aquests elements que s’han
de reflectir en una imatge positi-
va del Gremi i de la seva evolució.
Per tal que tots aquests objectius
siguin possibles s’ha d’establir
una relació fluïda entre els asso-
ciats del Gremi d’Àrids de
Catalunya i el seu Gabinet de

Premsa. En aquest sentit, Micol
Sabaté és la periodista encarrega-
da de redactar els contiguts dels
elements de comunicació del
Gremi, tant d’aquest butlletí
intern com de la pàgina web i de
les diferents notes de premsa que
s’enviaran als mitjans de comuni-

cació d’àmbit autonòmic. D’altra
banda, Anna Casamián serà la
responsable de coordinar les
accions de comunicació del
Gremi tals com la participació en
fires o l’organització de jornades,
en col·laboració, lògicament, amb
la Junta del Gremi i el seu presi-
dent, el Sr. Joan Franquesa.

La pàgina web
actuarà com a eix
central dels nous

elements de
comunicació

GREMI D’ÀRIDS
de Catalunya

Èxit d’assistència
i organització en
la Jornada de
Portes Obertes

d’ASLAND

Participació del
Gremi d’Àrids en les
esmenes del Projecte
de llei de recusos

minerals
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FER-NOS CONÈIXER PER MILLORAR

A les portes del segle XXI, i davant la problemàtica, cada cop
més evident, que existeix entre els associats i l’administració,
inclosos els ajuntaments, a l’hora de demanar l’obertura de
pedreres o l’ampliació d’aquestes, la Junta Directiva del Gremi
d’Àrids de Catalunya ha cregut oportuna i necessària la crea-
ció d’un pla integral de comunicació.
El punt bàsic del pla és la creació d’unes noves eines de comu-
nicació que ens permetran donar a conèixer a l’opinió pública
la nostra funció, la importància dels àrids per al progrès de
Catalunya i el nostre respecte pel medi ambient per tal d’acon-
seguir una millora en la nostra imatge que ha de repercutir
directament i de manera positiva en els nostres interessos.
La comunicació és una eina poderosa en la societat actual i és
el moment que el Gremi formi part d’aquesta nova societat de
la tecnologia. Hem d’aprendre a aprofitar aquestes noves eines
i a fer-ne ús per tal d’esdevenir una associació forta i decisiva
davant l’administració i el sector de la mineria catalana.
Fins ara no hem estat ben vistos per la societat ni per part d’al-
guns grups ecologistes i de petites associacions locals, que es
neguen a conviure amb una pedrera a la seva població. Per això,
és prioritari difondre a l’opinió pública, a través del Gabinet de
Premsa, què representen els àrids per a la societat, els seus usos
i les seves aplicacions, els mitjans tècnics i el control que s’e-
xerceix, però també que sense àrids no hi hauria carreteres, ni
grans infraestructures, ni habitatges, i que són un indicador de
la qualitat de vida d’un país. Això només és possible amb l’im-
plementació d’un complet pla de comunicació.

Joan Franquesa
President del Gremi d’Àrids de Catalunya

Editorial

Crèdits

ASSISTÈNCIA

Els agremiats que van assistir a la reunió de la Junta Directiva van
ser els següents:

Sr. Joan Franquesa (Jaime Franquesa, S.A.)
Sr. Jaume Ramon (Asland, S.A.) -representat
Sr. Domènec Espadaler (Cycosa) -representat
Sr. Pere Torres (Mubermu, S.A.) -representat
Sr. Xavier Riba (Promotora Mediterránea-2, S.A.) -representat
Sr. Sebastià Alegre (EACSA, Astington, S.A., CAPBSA, Forbisa i
Tamuz, S.A.) -representat
Sr. Andreu Puigfel (Puigfel, S.A. i Sefel, S.A.)
Sr. Joan Ignasi Navarro (Cogas, S.L. i Hormiconsa)
Sr. Antoni Garrigosa (Àrids Garrigosa, S.A.)
Sr. Joaquim Roca (Àrids Germans Curanta, S.A.)
Sr. Joan Manuel Foj (Canteras Foj, S.A.)
Sr. Joan Solanas (Monsolven, S.A. i Montgavi, S.A.)
Sr. Jordi Torra (Àrids Guixeras, S.L.)
Sr. Joaquim Roca (CANSA) -representat

TEMES

Els temes que es van tractar van ser els següents:

1. L’èxit de participació al curs gratuït de seguretat per a treba-
lladors en explotacions mineres a cel obert.

2. La tercera trobada del sector de la mineria catalana amb la
presència dels responsables dels diferents gremis del sector. En
aquesta reunió es van tractar diversos aspectes que afecten el
sector extractiu com la nova Llei de recursos minerals o les
properes jornades de mineria organitzades per la Direcció
General d’Energia i Mines de la Generalitat amb col·laboració
amb els diferents gremis del sector.

3. L’aparició d’articles del Gremi a revistes especialitzades així
com una entrevista al president del Gremi, el Sr. Joan
Franquesa, al setmanari El 3 de vuit, de Vilafranca del Penedès
(veure recull de premsa, pàg 8).

4. Participació a la Fira Construmat 2001

APROVACIÓ DE L’ACTA

Es procedeix a la lectura de l’acta de la reunió de la Junta
Directiva del dimecres 6 de juny del 2000, la qual és aprovada
per unanimitat.

Junta Directiva 7/2000

Espai reservat per a la vostra publicitat
Podeu contractar aquest espai trucant al telèfon

93 590 86 00

Publicació del Departament de
Comunicació del Gremi d’Àrids
de Catalunya.
Rambla Catalunya, 127, 3r 1a
08008 Barcelona
Disseny Gràfic i Producció:
P&E Comunicació
Tel. 93 590 86 00
Fax 93 590 86 25
correu@pecomunicacio.com

Redacció:
Micol Sabaté

© Copyright. Drets reservats.
Difusió: Gratuïta.
El Gremi d’Àrids de Catalunya
autoritza a reproduir qualsevol dels
seus textos o il·lustracions sempre
que se’n citi la procedència.
D.L.B.-31.411/2000

2



Actualitat

ACTUALITAT Juliol 2000 GREMI D’ÀRIDS
de Catalunya

El Gremi d’Àrids de
Catalunya participarà a

Construmat 2001

El Gremi d’Àrids de
Catalunya assistirà com a
expositor, amb un estand

de 32 metres quadrats, a la fira
Construmat, que tindrà lloc
entre els dies 23 i 28 d’abril del
2001 al recinte Fira de Barcelona.
Quan falten 10 mesos per a la
inauguració del Saló Inter-
nacional de la Construcció
(Construmat), la demanda actual
d’espai ja supera el nivell d’ocu-

pació de l’edició de 1999. Fins
aquest moment, 1.350 empreses i
associacions han sol·licitat la
seva participació a la fira, la qual
cosa representa una superfície
neta d’exposició de 101.403
metres quadrats.
D’aquests 1.350 expositors, un
total de 258, entre ells el Gremi
d’Àrids de Catalunya, no van ser
presents a l’anterior edició de la
fira.

Nova Junta Directiva de
la Federació Catalana de

la Indústria

El passat 14 de juny, va ser
constituïda la nova Junta
Directiva de la Federació

Catalana de la Indústria, el
Comerç i els Serveis de la
Construcció, que queda confor-
mada de la següent manera:
President: Sr. Antonio Aguilera
Rodríguez, Gremi de Rajolers de
Catalunya
Vicepresident 1r: Sr. Joan
Franquesa i Cabanas, Gremi d’À-
rids de Catalunya
Vicepresident 2n: Sr. Pasqual
Roca, Gremi de Prefabricats i
Derivats del Ciment de Catalunya
Secretari: Sr. Josep Maria Valeri,
Asociación de Constructores de
Estructuras 
Tresorer: Sr. Alfred Pérez,
Asociación de Laboratorios de
Edificaciones de Cataluña

Vocals:
Sr. Lluís Rosso, Asociación
Española de Impermeabilización
Sr. Antoni Moix, Unió de
Magatzemistes de Ferros de
Catalunya i Balears
Sr. Blai Serena, Associació
d’Empreses d’Enginyeria i
Consultoria Independents de
Catalunya
Sr. Antoni Peña, Federació Gremi
de Pintors de Catalunya
Sr. Manuel Fernández, Associació
Catalana de Llogaters de
Maquinària per a la Construcció
Sr. Josep Magrans, Gremi del
Vidre Pla
Sr. Ramon Mir, Gremi de Fusters,
Ebenistes i similars de Barcelona
Sr. Juan Santaularia, Gremi de
Constructors d’Obres de
Barcelona i Comarques

Conscient de la posada en
marxa d’un procés de
substitució de l’antiga llei

catalana del sòl per una de nova,
el Gremi d’Àrids de Catalunya,
no n’ha volgut quedar al marge
i ja ha iniciat els primers contac-
tes per tal d’obtenir-ne el primer
esborrany i participar d’aquesta
manera, en la redacció de la
nova llei.
Amb aquesta finalitat, el presi-

dent del Gremi, el Sr. Franquesa,
s’ha entrevistat amb el Sr. Ramon
Roger, secretari per a les Actu-
acions Concertades, l’Arqui-
tectura i l’Habitatge i principal
responsable de presentar la pro-
posta davant el Parlament.
L’objectiu d’aquestes reunions és
la demanda, per part del Gremi
d’Àrids, que es tingui en comp-
te l’existència de jaciments mine-
rals a l’hora de prendre qualse-

vol decisió urbanística i, en qual-
sevol cas, que sigui l’administra-
ció pertinent, el Departament
d’Indústria, Comerç i Turisme en
aquest cas, l’encarregada de deci-
dir si es tracta d’un recurs pres-
cindible o no. De la mateixa
manera que es demanen infor-
mes als departaments d’Agri-
cultura, Medi Ambient o d’altres
administracions concurrents, el
Gremi d’Àrids de Catalunya

considera indispensable que es
tinguin en compte els informes
del Departament d’Indústria,
Comerç i Turisme de la Gene-
ralitat sobre la concurrència o
no de jaciments o d’elements de
riquesa natural que siguin sus-
ceptibles de preservar-se, i reivin-
dica la necessitat de tenir en
compte el mapa geològic de
Catalunya a l’hora de redactar la
nova llei.

Participació del Gremi d’Àrids de Catalunya en la
redacció de la Llei catalana del sòl

Sr. Antonio Aguilera Sr. Joan Franquesa Sr. Pasqual Roca
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Èxit de participació en la primera Jornada
de Portes Obertes d’ASLAND

LAFARGE ASLAND està present a més de 70 països del món amb les seves empre-
ses, fàbriques i instal·lacions i un equip humà de gairebé 71.000 col·laboradors

LAFARGE ASLAND, una de
les empreses més impor-
tants associada al Gremi

d’Àrids de Catalunya, va cele-
brar el passat dissabte 1 de juliol
una jornada de portes obertes
que va permetre visitar les ins-
tal·lacions de la fàbrica situada a
Montcada i Reixac.
A l’acte van assistir-hi diverses
personalitats del Departament
de Medi Ambient de la Gene-
ralitat, així com representants de
l’Ajuntament de Montcada i
Reixac, directius de la pròpia
empresa i representants de dife-
rents associacions culturals i
esportives de la comarca.
La jornada constava de visites
guiades a les instal·lacions i de la
projecció de pel·lícules sobre la
història d’ASLAND i LAFARGE.
Però a més, l’empresa va tenir en
compte fins a l’últim detall, amb

la col·locació de carpes a l’aire
lliure, obsequis per a tots els visi-
tants, un complet servei de cate-
ring i, tot, amenitzat amb música
d’orquestra. El recinte comptava,
també, amb un parc infantil vigi-
lat, animadors a l’entrada de l’a-
parcament i pitonisses que lle-
gien la mà, entre altres activitats.

L’acte central va tenir lloc a les 9
del vespre, i els parlaments van
córrer a càrrec, en primer lloc,
de Miquel Serra, director de la
fàbrica de Montcada i Reixac,
que va destacar el treball realit-
zat els darrers 15 anys,“no per la

introducció de les noves tecno-
logies o la millora del control de
qualitat, sinó per la renovació
duta a terme des del punt de
vista mediambiental”. També va
agrair els esforços dels treballa-
dors que han fet possible aques-
ta renovació i els va demanar
que continuessin treballant per
mantenir i millorar la situació
actual de la fàbrica.
Isidoro Miranda, director gene-
ral de LAFARGE ASLAND, va
recolzar la iniciativa de celebrar
una jornada de portes obertes i
va animar la resta de fàbriques
espanyoles del grup a fer el
mateix.
Josep M. Yarto, delegat territo-
rial de Barcelona del Departa-
ment de Medi Ambient, en
representació del conseller de
Medi Ambient, Felip Puig, va
destacar, sobretot, les inversions
realitzades per l’empresa per a la
millora de l’entorn i va afirmar
que s’ha de seguir treballant en
aquesta línia. Per últim, Joan
Maresme, primer tinent d’alcalde
de l’Ajuntament de Montcada i
Reixac, en representació de l’al-
calde, César Arrizabalaga, també
va voler agrair la jornada de

portes obertes, ja que “d’aquesta
manera se’ns dóna l’oportunitat
de conèixer l’interior d’una
fàbrica que forma part de la
història de la nostra localitat.”

L’empresa

LAFARGE ASLAND forma part
del grup empresarial Lafarge, un
dels líders en l’àmbit mundial en
materials de construcció que
ocupa els primers llocs a cadas-
cuna de les seves 5 divisions:
Ciment, Formigó i Àrids, Teules,
Guix i Productes Especials.
Aquest any 2000, la fàbrica ha
insonoritzat els molins de
ciment, cru i carbó, els motors i
altres fonts acústiques. Després
de 84 anys, la fàbrica de
Montcada i Reixac segueix en
constant evolució i això es tra-
dueix en unes instal·lacions
modernes sempre adaptades als
últims avenços tecnològics.
Aquesta fàbrica del Vallès
Occidental va iniciar la seva acti-
vitat l’any 1917 amb els primers
forns rotatoris i amb una capaci-
tat de producció anual de
90.000 tones de ciment
Portland.

Els familiars dels treballadors no es van voler perdre l’acte.

Un dels grups visitant les instal·lacions de la fàbrica.

ACTUALITAT

Els darrers 15 anys
l’empresa ha fet

importants millores
mediambientals a les
seves instal·lacions
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La Generalitat edita
uns tríptics per 

donar a conèixer
la mineria catalana

Calendari de fires
del sector

La Direcció General d’Ener-
gia i Mines de la Gene-
ralitat ha editat una sèrie

de 10 tríptics informatius sobre
els diferents recursos miners de
Catalunya, entre els quals s’in-
clouen els àrids. Aquests tríptics
consten d’una breu informació
sobre què són els àrids, com
s’obtenen, els seus usos i aplica-
cions i el diagrama de flux d’una
pedrera. Aquest tríptic inclou, a
més, l’adreça del Gremi d’Àrids
de Catalunya.

A més de la informació sobre els
àrids, la sèrie es completa amb
altres recursos minerals com les
roques ornamentals, les argiles,
el ciment, les aigües minerals, el
guix, les sals potàssiques, el
carbó i la creta.
La Generalitat de Catalunya té
la intenció de repartir aquests
tríptics informatius a les escoles
catalanes a partir del proper mes
de setembre per tal de donar a
conèixer l’existència d’una cultu-
ra minera catalana.

Expedients informatius
o disciplinaris a la

Subdirecció General
de Mines

Al Butlletí Oficial del Parlament del 20 de juny del 2000 es
va publicar una pregunta d’interès per al sector extractiu pel
seu contingut. A continuació reproduïm el text íntegre reco-

llit de la pàgina 35 de l’esmentat butlletí.

Pregunta al Consell Executiu a respondre
per escrit sobre l’obertura d’expedients
informatius o disciplinaris a funcionaris de
la Subdirecció General de Mines
Tram. 314-02683/06

Formulació: Sr. Fèlix Sogas i Mascaró, junta-
ment amb un altre diputat del Grup
Parlamentari Socialistes-Ciutadans pel Canvi
Admissió a tràmit: Mesa del Parlament, 13.06.2000

A LA MESA DEL PARLAMENT

Fèlix Sogas i Mascaró i Josep Maria Rañé i Blasco, diputats del
Grup Parlamentari Socialistes-Ciutadans pel Canvi, fent ús
d’allò que es preveu als articles 132 i 133 i concordants del
Reglament de la Cambra, formulen la pregunta següent al
Consell Executiu per tal que sigui resposta per escrit.

Segons manifestacions recollides en el sector miner de
Catalunya, s’han produït una sèrie d’irregularitats en els atorga-
ments d’autoritzacions de concessions de recursos miners de la
Secció A; també en els atorgaments de concessions de recursos
miners de la Secció C, i, finalment, en els atorgaments dels
recursos miners de la Secció B (aigües). També s’han produït
irregularitats en altres tramitacions ordinàries corresponents a la
Subdirecció General de Mines.

Es té coneixement que aquests fets han donat lloc a l’obertura
d’un expedient informatiu o disciplinari a les següents persones:

Sr. Rodrigo Rodríguez Yañez, Cap de Servei de Coordinació
Minera
Sr. Carlos González Guijo, Cap de Secció de Seguretat de
Pedreres
Sra. Aurora Fernández López, Cap de Secció d’Ordenació
Minera
Sr. José Manuel Fernández Pérez, Cap de Secció de Mines de
Girona
Sra. Carolina Fernández Pérez, Inspectora de Mines
Sr. Antonio Moreno Perales, Inspector de Mines

És per això que els diputats sotasignants formulen la següent
pregunta:

– Quins fets i quines denúncies han estat el motiu pel qual s’han
obert aquests expedients informatius o disciplinaris als esmen-
tats funcionaris de la Direcció General d’Energia i Mines, en
concret de la Subdirecció General de Mines?

Palau del Parlament, 6 de juny de 2000

Fèlix Sogas i Mascaró                       Josep Maria Rañé i Blasco

Minexpo Internacional
Las Vegas-Nevada (Estats Units)
del 9 al 12 d’octubre del 2000

Construmat
Barcelona
del 23 al 28 d’abril del 2001

Bauma
Munich (Alemanya)
del 2 al 8 d’abril del 2001

Smopyc
Saragossa
febrer del 2002
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Nous interlocutors a
l’Administració

Esmenes a la nova Llei
de recursos minerals

La Generalitat de Catalunya
ha proporcionat als dife-
rents gremis i associacions

relacionades amb el sector
extractiu l’esborrany del
Projecte de llei de recursos mine-
rals que des de l’Administració
central s’està duent a terme. El
Gremi d’Àrids de Catalunya,
després d’estudiar minuciosa-
ment el text, ha realitzat els seus
comentaris al projecte de llei
proposant canvis en les diferents
esmenes considerades insufi-
cients o negatives per al sector
extractiu català.
Actualment, el Gremi es troba
en una fase de reunions amb
altres associacions catalanes tals
com l’Associació de la Pedra
Natural o el Gremi de Rajolers

de Catalunya, entre d’altres, per
tal de consensuar els diferents
canvis suggerits des de cada asso-
ciació i d’aquesta manera acon-
seguir unes propostes comunes a
les diferents esmenes que tinguin
realment un pes específic i una
utilitat per a l’Administració.
El següent pas, un cop finalitza-
des i concensuades les propostes
dels diferents gremis, és reunir-se
amb els representants de la
Direcció General d’Energia i
Mines de la Generalitat, i con-
cretament amb el subdirector
general de Mines, Xavier Sort,
per tal de definir una estratègia
conjunta que reverteixi en una
millora de la llei, des de Madrid,
que afavoreixi els interessos del
sector miner català.

Aquests darrers mesos
s’han incorporat al Gre-
mi dues noves empreses.

Es tracta d’AYMAR, S.A. i de
l’empresa SÍLICES MESTRE, S.A.
AYMAR, S.A., ubicada a Sant
Celoni, desenvolupa com a prin-
cipals activitats l’extracció, tritu-
ració i classificació de pedra de
marbre, producció de morters i
la distribució de ciment blanc
griffi. AYMAR, S.A., empresa
amb més de 75 anys dins el sec-
tor dels materials de construcció
com a fabricant, sempre s’ha dis-
tingit per fer productes de qua-

litat al servei dels seus clients;
tants anys avalen la seva expe-
riència i els seus productes. En
aquest anys han anat creixent
dins el mercat de la construcció
amb la incorporació de nous
productes, sempre tenint molt
en compte la qualitat.A tal efec-
te han implantat un sistema de
qualitat segons la norma ISO
9001 que ha estat certificat per
ECA amb el número d’empresa
registrada 697/ER/12/99 per les
activitats de disseny, producció i
comercialització de triturats de
marbre i morters.

SÍLICES MESTRE, S.A. es troba
situada a la localitat de Sant Pere
de Ribes. L’inici de l’explotació
es remunta a l’any 1890, dins la
finca Can Puig, amb l’extracció
de sorra sílice. Durant l’any 1930
aquesta sorra es comercialitzava
a empreses tals com Roca
Radiadors, per fer motlles de
radiadors i banyeres, a la fundi-
ció Vicens Gaudí de Reus, les
Fundicions Sabadell o les
Indústries Diamante.
El 1980, els germans Mestre com-
pren als representants legals de
la finca Can Puig una parcel·la
de 5.000 metres quadrats on

s’instal·la la planta de tracta-
ment d’àrids sílice.
A partir de 1982 es constitueix,
doncs, la societat SÍLICES MES-
TRE, S.A., que inicia la seva
expansió i comercialització de
matèria primera i el tractament
de la sorra a la planta.
La sorra sílice és un element
indispensable per a l’obtenció de
vidre i també s’utilitza en la
fabricació de ciment.
La producció mensual de
SÍLICES MESTRE és d’unes 1.500
tones, que es distribueixen en
diverses fàbriques de vidre i
cimenteres.

Aymar i Sílices Mestre, nous associats al Gremi

• GENERALITAT DE CATALUNYA

DEPARTAMENT DE MEDI AMBIENT
Direcció General del Patrimoni Natural i del Medi Físic: Montserrat Candini
Cap de Servei de Protecció de l’Entorn Natural: Concha Marchante
Agència Catalana de l’Aigua: Marta Lacambra
Junta de Residus: Ramon Tella
Delegació Territorial de Medi Ambient a Barcelona: Josep Maria Yarto

DEPARTAMENT D’INDÚSTRIA, COMERÇ I TURISME
Secretaria General d’Indústria, Comerç i Turisme: Oriol Pujol

DEPARTAMENT DE POLÍTICA TERRITORIAL I OBRES PÚBLIQUES
Director General d’Ordenació del Territori i Urbanisme: Joan Llort
Secretari per a les Actuacions Concertades, l’Arquitectura i l’Habitatge:
Ramon Roger

• GOVERN ESPANYOL

MINISTERIO DE ECONOMÍA
Directora General del Departamento de Política Energética y Minas:
Carmen Becerril
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Recull de premsa

ROCAS Y MINERALES • Març 2000

CANTERAS Y EXPLOTACIONES • Març 2000
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EL 3 DE VUIT • 23/6/2000
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CANTERAS Y EXPLOTACIONES • Juny 2000

EL PERIÓDICO • 16/6/2000 LA VANGUARDIA • 24/6/2000
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DIARI DE TARRAGONA • 27/6/2000
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DOSSIER ECONÒMIC • 4/7/2000
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SEGRE • 14/6/2000

AVUI • 22/6/2000



Bústia

Juliol 2000 OPINIÓGREMI D’ÀRIDS
de Catalunya

Entrevista

Del passat 16 al 21 de maig va
tenir lloc al recinte firal de
París-Nord Villepinte la fira

Intermat 2000, Exposició
Internacional de Materials i
Tècniques per a les Obres
Públiques i la Construcció, amb la
presència de més de 200.000
visitants, un 45% dels quals pro-
cedien de l’estranger. En una
superfície de 300.000 metres
quadrats, un total de 1.350 exposi-
tors procedents de 33 països van
presentar les seves últimes nove-
tats, fet que demostra la interna-
cionalitat de la fira.
A la fira van assistir-hi diversos
membres del Gremi d’Àrids de
Catalunya, entre els quals es tro-
bava el Sr. Antoni Garrigosa a qui
hem preguntat la seva impressió
sobre Intermat.

- Què destacaria de les novetats
que va poder observar a la darre-
ra edició d’Intermat?
- Podem destacar bastants pro-
ductes i vàries tècniques innova-
dores, ja que s’hi van presentar
gran nombre de novetats en diver-
sos camps. Per exemple, vaig

poder veure les últimes tècniques
de reciclatge de materials de cons-
trucció o les tècniques de mani-
pulació, elevació i moviment de
terres. També es van presentar, en
aquesta edició, els nous mètodes
de prevenció d’accidents.
D’altra banda, vaig observar una
tendència a la reducció en el
tamany de les màquines i a fer
models cada cop més compactes a
la majoria d’empreses. Caldria des-
tacar, entre altres aspectes, la
importància que estan agafant les
empreses de maquinària asiàtiques,
de Korea, Japó, etc., amb una con-
siderable millora en les seves tec-
nologies i amb la presència de
vàries marques i nous models a la
fira.
Per últim, em va sorprendre el
gran increment experimentat en el
lloguer de màquines, que incloïa,
fins i tot, subhastes de maquinària
usada. És una tendència que no
havia vist en edicions anteriors.

- Assisteix normalment a fires
especialitzades del sector? Quines
considera que són les més impor-
tants?

- Sí, normalment vaig a les fires
relacionades amb el nostre sector.
Personalment crec que les fires
més importants són la fira Bauma,
a Munich (que tindrà lloc entre el
2 i el 8 d’abril del 2001), Minexpo
Internacional, a Las Vegas (que se
celebra entre el 9 i el 12 d’octubre
del 2000), Intermat, a París, i la
fira Smopyc a Saragossa. He visitat
totes aquestes fires, tot i que, a la
fira de Las Vegas, ja fa anys que no
hi assisteixo.

- Què considera més interessant
d’aquestes fires: les novetats, els
contactes, observar que s’està fent
a d’altres països...?
- En una fira d’aquest tipus sem-
pre s’aprenen coses noves, i tant
les novetats com els contactes són
força interessants. De fet, durant la
fira ens vam trobar diversos
empresaris catalans associats al
Gremi d’Àrids de Catalunya i
també altres empresaris de la resta
d’Espanya.
Pel que fa a les tècniques utilitza-
des en d’altres països, crec que
tots ens trobem més o menys en
un mateix nivell, pràcticament a

tot arreu s’utilitzen les mateixes
tècniques, tot i que hi ha països
que renoven més sovint que altres
la seva maquinària.
Espanya, per exemple, fa uns anys
mantenia durant molt temps les
mateixes màquines, però actual-
ment és un dels països que cada
cop més sovint renova la seva
maquinària.

- Quina és la seva opinió perso-
nal sobre la participació del
Gremi d’Àrids de Catalunya com
a expositor a la fira Construmat
2001?
- Crec que serà molt interessant la
participació en aquesta fira per tal
de donar a conèixer la veritable
imatge del Gremi a aquella gent
que només ens veuen com a
“depredadors” del medi ambient.
Convé que la gent sàpiga qui som
i què fem realment, i l’assistència
com a expositors en aquesta fira
pot ser molt positiva per a la imat-
ge del Gremi.

- Per últim, quina és la seva opi-
nió sobre el pla de comunicació
que està iniciant el Gremi amb la
creació d’una nova imatge, un
gabinet de premsa i una pàgina
web?
- Com he comentat anteriorment,
crec que tot el que sigui donar-se
a conèixer a l’exterior és interes-
sant per a nosaltres. Per tal d’a-
conseguir millorar la nostra imat-
ge és necessària la creació de tots
aquests elements a través dels
quals podrem transmetre les idees
de progrés, respecte pel medi
ambient, etc.

“En una fira com Intermat
sempre s’aprenen coses noves”
El Sr. Antoni Garrigosa, gerent de l’empresa Àrids
Garrigosa, ubicada a Sant Boi de Llobregat ha presidit els
darrers 6 anys, des del 1993, el Gremi d’Àrids de
Catalunya i actualment forma part de la Junta Directiva
com a vicepresident.
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Aprofitem aquest espai per
demanar des del Gabinet de
Premsa la col·laboració dels agre-
miats perquè ens facin arribar
fotografies d’instal·lacions, pe-
dreres, exemples de restauració,
etc. per tal d’il·lustrar la pàgina
web, els tríptics i els diferents ele-
ments comunicatius que elabo-
rem des del Gremi.

La Bústia és l’apartat que aquest
butlletí reserva perquè qui ho
desitgi hi pugui adreçar les seves
opinions, problemàtiques, sugge-
riments, etc. sobre el sector i
donar-los a conèixer als lectors
d’aquesta publicació: associats al
Gremi d’Àrids de Catalunya,
empreses extractives no associa-
des, proveïdors, departaments de

la Generalitat relacionats amb
l’extracció d’àrids, altres gremis i
premsa econòmica.

Poden adreçar les seves fotogra-
fies i opinions a:

Micol Sabaté
P&E Comunicació
micol@pecomunicacio.com

Gabinet de Premsa del Gremi
d’Àrids de Catalunya
c/ Sant Jordi, 37
08190 Sant Cugat del Vallès
Barcelona

Sr. Jordi Cherta
Gremi d’Àrids de Catalunya.
Rambla Catalunya, 127, 3r 1a
08008 Barcelona


